
 ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

  
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 08.05.2025, în cadrul şedinţei  extraordinare    

a Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

  Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 
prin Dispoziţia nr. 283 din data de 08.05.2025, în conformitate cu prevederile art.  
134, alin. (1), lit. a, alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 
    La şedinţă participă un număr de 14 consilieri locali din cei 19 convocați, 
absentând motivat dna prof.Amarie Mariana, dl prof.Pintilii Marius, dl jr.Murariu 
Bogdan, dl Sandu 0053ergiu și dl. Asaftei-Titianu Ion. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua.  Mulțumesc  că 

v-ați făcut timp să veniți la ședința extraordinară  cu convocare de îndată a Consiliului 

Local de astăzi, 8 mai, ora 10.00. Sunt două proiecte pe ordinea de zi, cu caracter 

urgent, de asta v-am și rugat să participați astăzi. Sunt alte propuneri pentru 

completarea ordinii de zi? Nu. 

    Se propune spre aprobare  ordinea de zi,  respectiv:  
 Proiectul ordinii de zi al şedinţei extraordinare din data de 08.05.2025   

            1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia 
pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, 
conservarea monumentelor istorice si de arhitectura,Comisia pentru învăţământ, sănătate, 
cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

            2. Proiect de hotărâre privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului 
Fălticeni la competiţia „Cupa Alessia Athletic”, ediţia a III - a, care se va 
desfăşura în data de 24 mai 2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia 
pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de 
agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor. 

   Ordinea de zi, se aprobă în totalitate cu 14 voturi pentru.  
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 

consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de 
astăzi întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al 
iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi 
celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative. De asemenea, se 



menționează că alesul local care se află în conflict de interese, potrivit art. 228 din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, are obligația să se abțină de la vot în 
legătură cu proiectele de hotărâre în cauză si nici să nu participe la dezbaterea 
acestora. 

   Primul punct de pe ordinea de zi este proiectul de hotărâre privind rectificarea 
bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2025 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, prof.Corbu Luminița –secretar comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În primul rând, rectificarea 
bugetului de venituri și cheltuieli are scopul de a include pe lista de investiții un 
obiectiv numit extinderea rețea de distribuție gaze naturale pe strada Humorului. 
Vorbim de Cartierul Tâmpești, unde avem două proiecte similare. Unul vizează 10 
beneficiari, unde extindem rețeaua de  gaz în parteneriat cu Delgaz-ul. Suma pe care 
o pune Delgaz-ul este mai mare decât suma pe care o pune Municipiul Fălticeni. 
Vorbim de o valoare totală de 152.334 lei fără TVA(taxă pe valoare adăugată). Mai 
avem în lucru investiții similare tot acolo, pentru că asta se realizează pe strada 
Humorului. O soluție oferită de Delgaz presupune împărțirea acestei investiții în 
două, una pe strada Humorului și una pe strada Plutonier Ghiniță. De data aceasta 
discutăm de cea pe strada Humorului. Valoarea pe care o adăugăm noi este de 
77.600 lei, cu TVA, respectiv 65.168 lei, fără TVA. Asta este principala urgență 
pentru care am convocat această ședință. Delgaz-ul ne-a dat un termen în care să 
semnăm contractul de parteneriat în 10 zile. Cu asta suntem deja în a - 7- a zi. 
Urmează weekendul, vreau să ne încadrăm în termen. Apoi avem o rectificare a 
bugetului local, a veniturilor în primul rând, impozitul pe taxa de teren de la persoane 
fizice, am încasat 101.600lei. Din acești bani am alocat niște sume necesare la 
investiția de care discutam. Apoi 4.000 lei  necesari pentru instruirea operatorului 
RVSTI din cadrul Primăriei. Avem 3 operatori care necesită instruirea cu revizuirea 
legitimațiilor RVSTI. Apoi, mici redistribuiri a sumelor din TVA, a trei unități de 
învățământ, Colegiul Tehnic Mihai Băcescu, GPP Pinocchio, GPN Voinicelul.  Apoi, 
20.000 lei se includ în buget și în lista de investiții pentru obiectivul Tehnica de calcul. 
20.000 lei se includ în buget și în lista de investiții pentru obiectivul Tehnica de calcul. 
În cadrul proiectului Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a 
unităților de învațământ preuniversitar și a unităților conexe din Municipiul Falticeni, 
județul Suceava, PNRR, s-a efectuat o redistribuire de credite bugetare aprobate, 
fără a se modifica valoarea totală a proiectului. Spitalul Municipal Fălticeni solicită 
majorarea bugetului cu suma de 14.842.460 lei, reprezentând valoarea proiectului cu 
finanțare din FEDR Dotarea ambulatoriului Spitalului Municipiului Fălticeni și pentru 
care contractul de finanțare a fost semnat în data de 06.05.2025. Dar vom discuta la 
ședința ordinară despre acest obiectiv extrem de important. În colaborare, am 
semnat acest contract de finanțare, de aproximativ 15 milioane de lei. Ambulatoriul 
nu mai funcționează ca și clădire distinctă, în fosta policlinică, ci este redistribuit în 



cadrul spitalului, în mai multe cabinete. Dar în ansamblu, din punct de vedere 
organizatoric, reprezintă un tot unitar, ca să zic așa. 
   D-nul consilier local, Drăgușanu Octav: Ce înseamnă  RVSTI? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Cei care se ocupă de lifturi, 

locurile de joacă, fostul ISCIR. Iscirizarea tuturor echipamentelor componente. Noi 

avem tractoarele, locurile de joacă, centrale termice de la unitățile de învățământ și 

altele. Iscirizarea. 

 D-nul consilier local, prof.  Bența Codrin: Ce anume presupune investiția, 

Tehnica de calcul, de 20.000 lei? 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În primul rând achiziționăm 

două laptop-uri. Unul  pe Compartimentul de achiziții publice, lucrează pe un laptop 

din 2008,   valoarea e 6.000 lei. Și unul la Compartimentul Urbanism, unde necesită 

un laptop mult mai performant, pentru a include un proiect pe GIS. 

  D-nul consilier local, prof.  Bența Codrin: Sunt și programe, mai puțin 

costisitoare.  

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Tehnica de care vorbeam e 
învechită și nu pot instala programele noi pe aplicații. Cealaltă sumă am pus-o 
generic, pentru că mai apar probleme minore și ca să nu mai facem câte o  rectificare 
la fiecare ședință de Consiliu Local, când ne trebuie câte un mouse sau câte o 
tastatură. E o sumă cuprinzătoare care permite în condițiile legii achiziționarea 
materialelor de tehnică de calcul necesare. 
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Alte 
intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 11 voturi „pentru” (dna Cojocaru Eugenia, dna Edu Anca și dna Chirilă 
Violeta nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot). 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni la competiţia 
„Cupa Alessia Athletic”, ediţia a III - a, care se va desfăşura în data de 24 mai 
2025  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de competiție 
devenită deja tradițională. E a treia ediție. O competiție de atletism, în colaborare cu  
Clubul Sportiv Alessia Athletic, o structură privată care funcționează pe raza 
Municipiului Fălticeni. O  competiție interjudețeană adresată copiilor. Noi o făceam de 
obicei de 1 iunie, dar anul acesta pică duminică. La nivel național sunt foarte multe 
concursuri sâmbătă și duminică, tocmai pentru importanța zilei de 1 iunie. Noi o 
facem pe 24 mai, cu o săptămână înainte, pentru ca foarte mulți participanți din 
județul Suceava și din județele din jur să participe. Aproximăm un număr de 200 copii 



care vor participa, antrenori, părinți. Noi ne adresăm doar copiilor și organizatorilor. 
Asigurăm premierea, medalii, diplome, tricouri, pachete cu dulciuri pentru participanți, 
asistență medicală și utilizarea gratuită a Stadionului Constantin Jamaischi. 
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 14voturi „pentru”. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Mă scuzați că intervin,vreau 
să vă mai spun că, de asta am și pus la extraordinară, pentru că evenimentele din 
data de 1 iunie le vom aproba în ședința ordinară, și aceasta va fi sigur după data de 
24 mai. De asta era urgența, să o punem acum și nu la ședința următoare. 
   D-nul consilier local, prof.  Bența Codrin: O întrebare  de final, înainte de 
a încheia? Cu strada Sucevei, cum facem? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Strada  Sucevei face  parte 
din  proiectul  de reglementare Anghel Saligny care se află în implementare. Acum se 
reglează strada 13 Decembrie și urmează să ajungem încet, încet pe strada Sucevei 
conform graficului stabilit de comun acord între constructor și beneficiar. 
Constructorul îl știți, beneficiarul Municipiul Fălticeni, iar finanțatorul este Ministerul 
Dezvoltării. Grafic de execuție, în această vară. Acum se lucrează, chiar astăzi pe 13 
Decembrie, încet se merge spre sensul giratoriu de la blocul turn. Prima dată e 
segmentul cu blocurile, adică până la Ocolul Silvic, urmând să coboare pe segmentul 
de case, până la pod. În această vară, un proiect în implementare.  Ne revedem la 
ședința ordinară din 27 mai, marți , ora 15.00 Mulțumesc. 
 D-na consilier local, as. Edu Anca – Claudia – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                SECRETAR GENERAL MUNICIPIU 
Consilier local, as. Edu Anca                                          Jr. Mihaela Busuioc 
 

 


